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Vänsterpartiet är kritiskt till det hårda besparingstryck som kommunens för-

valtningar är satta under av den politiska majoriteten i Botkyrka och vi vill i 

stället se satsningar. Exakt hur vi vill stoppa dessa nedskärningar kommer att 

presenteras i ett eget budgetförslag från Vänsterpartiet i samband med att 

mål och budget för 2022 kommer att behandlas i kommunfullmäktige. Vi 

avstår därför från att delta i detta beslut. 

 

Vidare är vi fortsatt kritiska till de mycket generella beskrivningar som på 

förhand ges av kommande nedskärningar. Fortfarande sammanfattas åtgär-

derna som ”förändring av skolstruktur” eller ”förändrade regelverk och rikt-

linjer” utan att ge några ledtrådar om vilka enheter det är som berörs. Detta 

trots att det är mycket stora summor det handlar om. 

 

De senaste åren har det inneburit att politiker först vid fullbordat faktum kan 

bli kontaktade av personal och andra drabbade, utan att vi på förhand varit 

informerade om att en viss neddragning varit på gång. Senast gällde det Ban-

slättskolans fritids där personalen beskriver att nedskärningarna lett till att 

det inte finns ”[någon] rimlig möjlighet att kunna ha en meningsfull verk-

samhet för så många barn, med dessa dåliga förutsättningar både med tanke 

på trånga lokaler och för lite personal”. Det är ett problem att nämnden inte 

har tillfredsställande information om vad den fattar beslut om. Kanske hade 

fler partier reagerat mot – och velat stoppa - nedskärningarna om de vetat 

vilka konkreta konsekvenser det får för verksamheterna? 
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